
Agent Anteiego: Wypożyczenie tylko gdy będzie zdrowy
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Co dzieje się z Lucą Anteim? Wychowanek Romy, który wrócił latem z

wypożyczenia z ciężką kontuzją kolana wraca powoli do zdrowia i

niebawem powinien wrócić do regularnych treningów. Portal 

romagiallorossa.it skontaktował się z jego agentem, Tiberio Cavalierim.

 

Jak czuje się Antei?

- Wyleczył kontuzję kolana i teraz skarży się na przepuklinę atletyczną. Przechodzi

odpowiednie leczenie.

 

Jaka jest przyszłość chłopaka?

- Ma wiele ofert, które oceniamy wraz z klubem. Odejdzie w styczniu jedynie w

przypadku pełnego powrotu po kontuzji, Roma nie chce wysyłać go na

wypożyczenie w nieakceptowalnej kondycji fizycznej. Także oni interesują się

bardzo Anteim.

 

Jaka jest wola gracza?

- Na pewno gra. Minęło dużo czasu odkąd nie był na boisku i czas aby powrócił.

Wystarczy, aby grał.

 

Jakie ma relacje z Zemanem?

- Do tej pory rzadko uczestniczył w pracach z pierwszym zespołem, ale teraz zacznie

to robić.
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